
ZÁPIS 

ze zasedání školské rady ZŠ Vyškov, Tyršova 4 

Datum a čas konání: 13. 2. 2018 v 16.30 hodin 

Přítomni:   RNDr. Petr Hájek 

 Veronika Hůlková, DiS. 

 PaedDr. Blanka Daňková 

 Ing. Ivana Čutková 

 Mgr. Libuše Brtníčková 

 jako host ředitel školy PaedDr. Bc. Zdeněk Pitela 

Omluven: Ing. Roman Celý 

Program: 

1. Zahájení 

2. Jednací řád školské rady (ŠR) 

3. Plán rozvoje školského zařízení 

ad1) Na této schůzi došlo k obměně složení ŠR. Byli zvoleni noví členové z řad rodičů i zaměstnanců školy. Proto 

bylo nutné přistoupit k hlasování. Předsedkyní byla jednohlasně určena paní Čutková. Místopředsedou zůstává 

pan Celý.  

ad 2) Členové školské rady byli  seznámeni s obsahem Jednacího řádu ŠR. Mohou se vyjadřovat, schvalovat, 

projednávat a podávat návrhy, zprávy i pravidla pro zdárný chod školy.  

(např. návrh rozpočtu, zprávy od ŠI, konkurzy atd.) 

ad 3) Plán rozvoje školského zařízení 

● Otázka sportovišť ve školním areálu byla řešena již předcházející ŠR. Vyřešení je velice zdlouhavé a složité. 

Zúčastněné strany zatím nenašly vyhovující společné řešení (vedení Města Vyškova, zástupci Sokola 

Vyškov, vedení ZŠ Tyršova). ŠR bude nadále sledovat možnosti vyřešení této situace (chceme iniciovat 

nové setkání členů ŠR s vedením města i Sokola - do konce května).  

● Návrh na úpravu okolí školy pro potřeby školní družiny a školního klubu - nebyl zatím schválen (závisí na 

vyřešení předcházejícího bodu). 

● Návrh na rekonstrukci a výstavbu nových šaten v prostorách ZŠ.  Pan ředitel seznámil členy s předběžnou 

studií přestavby.  Stávající šatny pro 1. i 2. stupeň budou  nahrazeny různobarevnými skříňkami pro 

jednotlivé žáky. 

● Byly schváleny projekty na rekonstrukci a dovybavení pěti odborných učeben (chemie, přírodopis, fyzika, 

učebna PC a učebna anglického jazyka). 

  

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Libuše Brtníčková Ing. Ivana Čutková, předsedkyně ŠR 


